
 

Besluitenlijst commissie Welzijn 2 februari 2010, Pagina 1 van 3 

Besluitenlijst commissie Welzijn 
 

overleg Commissie Welzijn (10920\….) 

datum overleg Dinsdag 2 februari 2010  Van 19.30 tot 20.45 uur  

locatie Raadzaal 

aanwezig De heer J. Andriesse, commissievoorzitter (raadslid PvdA) 

Mevrouw W. Bambacht-de Jongh, raadslid CDA 

De heer A. van Loopik, burgercommissielid CDA 

De heer J. Stern, burgercommissielid PvdA 

De heer F.A. Beukers, raadslid lijst Beukers 

Mevrouw P. van Kuilenburg, raadslid GN 

Mevrouw H. van Emmerik, burgercommissielid GN 

De heer H. Mulder, raadslid SGP 

De heer G.J. van Weelden raadslid SGP 

Mevrouw D.T. de Zeeuw-Wielders, raadslid VVD 

De heer K.G. Steenbergen, raadsgriffier 

De heer F.C.M. van het Hoofd, wethouder 

Mevrouw M.L.P. Sijbers, wethouder 

 

Afwezig Mevrouw I.H.C. Winsser, raadslid PvdA 

De heer P.R. Opsteeg, burgercommissielid VVD 

 

 

1. Opening 

- De voorzitter opent deze laatste commissievergadering Welzijn in de huidige bezetting voor de 

gemeenteraadsverkiezingen. 

 

2. Spreekrecht burgers 

-  Er is in deze vergadering geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 

3. Vaststelling agenda 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

 

4. Presentaties 

-  Er is in deze commissievergadering geen presentatie gehouden. 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 5 januari 2010, inclusief lijst met toezeggingen 

- De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 - Naar aanleiding van de besluitenlijst: 

� Mevrouw Van Kuilenburg (GN) vraagt wanneer zij het overzicht van de uitgaven m.b.t. 

het BOS-project tegemoet kan zien van de wethouder.  

� Toezegging wethouder Van het Hoofd: het cijfermatige overzicht van de gedane 

uitgaven voor het BOS-project zal aan de commissieleden worden verstrekt. 

 

6. Ingekomen stukken en mededelingen 

1. Lijst ingekomen stukken (zie algemene lijst van ingekomen stukken raad) 

Advies commissie: de lijst ingekomen stukken, voor wat betreft de stukken bestemd voor de 

raadsadviescommissie Welzijn kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2.    Mededelingen: 

• Portefeuillehouders: 

� Wethouder Sijbers informeert de commissie dat er projectaanvragen voor het LEA zijn 

binnengekomen van alle scholen. Ze stelt voor om de werkgroep Onderwijs nog eens 

bijeen te roepen om de voortgang te bespreken. 
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� Wethouder Van het Hoofd zegt dat de Uitvoeringsregels Subsidieverordening volgende 

week in het college van burgemeester en wethouders ter bespreking wordt voorgelegd. 

� Toezegging Wethouder van het Hoofd: na vaststelling van de Uitvoeringsregels 

Subsidieverordening zal hij ze ter kennisname aan de commissieleden verstrekken. 

• Commissieleden: geen 

• Vanuit de regio: geen 

 

7. Stukken ter bespreking 

- geen 

         

8. Stukken ter advisering 

  

1. Voorstel tot het verlenen van goedkeuring aan de Begroting 2010 van Stichting Fluvium 

(2010-02-10725) 

- Mevrouw Van Kuilenburg (GN) zegt dat er onduidelijkheid bestaat over de indexering. Bij 

uitgangspunten meerjarenbegroting 2010-2014 staat bij indexering dat de baten en lasten 

niet geïndexeerd zijn in het meerjarenperspectief en bij alinea 3, onderaan staat te lezen dat 

er met 2% wordt geïndexeerd. Wordt er nu wel of niet geïndexeerd. 

- Toezegging wethouder Sijbers: het betreft hier een technische vraag die uitgezet zal worden  

bij de Stichting Fluvium. Ze zal deze vraag door Fluvium laten beantwoorden en die per e-

mail doorzenden aan de raad- en commissieleden. 

Advies commissie: dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

2. Voorstel tot het vaststellen van de Nota volksgezondheid gemeente Neerijnen 2010 t/m 2013,  

 inclusief de nog daarin te verwerken binnengekomen inspraakreacties (2010-02-10076) 

 -  De heer Mulder (SGP) merkt op dat de geschreven teksten m.b.t. de vergelijking tussen 

  depressie en geestelijke gemoedstoestand en de teksten m.b.t. overgewicht, drugs, roken 

  en alcoholgebruik als zijnde een voortvloeisel uit levensstijl wel wat mogen worden  

  genuanceerd en afgezwakt verwoord in het voorstel. 

-  Toezegging wethouder Van het Hoofd: hij gaat hier met de ambtenaren nog eens goed naar 

kijken en waar mogelijk zal hij de opmerkingen van de heer Mulder erin verwerken. 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

      

9. Rondvraag 

 

  - Mevrouw Van Kuilenburg (GN) vraagt OF er bij de inspectie van de gymzalen OOK gekeken 

wordt naar de toestand van de gymtoestellen. 

  - Wethouder Van het Hoofd antwoordt dat dit zelfs een verplichting is. Ze worden jaarlijks 

gekeurd en daarvan is per gymzaal een rapport. 

  - Mevrouw Van Kuilenburg (GN) vraagt vervolgens OF er bij een dergelijke inspectiebeurt OOK 

geïnventariseerd wordt OF er nog wel voldoende materialen aanwezig zijn in de gymzalen, 

voornamelijk m.b.t. het geven van gymonderwijs aan peuters en kleuters. Is dit een taak van 

de gemeente vraagt ze aan de wethouder. 

  - Toezegging wethouder Van het Hoofd: Of dit een taak van de gemeente is of niet, maakt niet 

uit. Wat nodig is voor het geven van gymonderwijs aan basisscholen dient in de gymzalen 

aanwezig te zijn. Hij zal de ambtenaren opdracht geven ernaar te laten kijken en koppelt de 

uitkomst daarvan terug naar de commissie. 

 

- Mevrouw Van Kuilenburg (GN) vraagt wethouder Van het Hoofd naar de uitkomst van het 

gesprek met het vertegenwoordigers van de Jeugdsoos Ophemert. Zij heeft een e-mailtje 

ontvangen van de Jeugdsoos en is zeer ontstemd dat daarin te lezen valt, dat de wethouder 

heeft gezegd dat deze gemeenteraad weinig sociaal opereert en Gemeentebelangen en de 

VVD in het bijzonder. 

- Toezegging wethouder Van het Hoofd: hij gaat er in deze vergadering niet nader op in. Er is 

een gespreksverslag gemaakt van dit overleg tussen de wethouder en de vertegenwoordigers 

van de Jeugdsoos Ophemert. Dit gespreksverslag zal hij aan de commissieleden verstrekken. 

- Mevrouw De Zeeuw (VVD) zegt dit gespreksverslag dan wel snel te willen hebben, daar haar 

politieke partij ook bij naam wordt genoemd in het e-mailtje van de Jeugdsoos aan GN. 
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- De heer Stern (PvdA) zegt dat de Tennisvereniging Ophemert bij alle fractievergaderingen, 

met uitzondering van de SGP, daar die niet aanwezig waren in het gemeentehuis, langs is 

geweest om te melden dat zij positief is over de besproken locaties voor een mogelijke 

verplaatsing van de tennisvereniging in het gesprek met de wethouder. 

- Wethouder Van het Hoofd wenst hierop wel even te reageren. Het was inderdaad een positief 

gesprek, maar hij heeft daarin alleen toegezegd om de mogelijkheden voor verplaatsing te 

willen laten onderzoeken. Er zijn door hem dus geen verwachtingen gewekt naar de 

Tennisverenging Ophemert toe. 

 

10. Sluiting 

-  De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.  

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van commissie Welzijn op 23 maart 2010 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    J. Andriesse 


